

25 July 2024

To Whom It May Concern

This letter confirms that below personnel was employed by King Abdullah University of Science Technology (KAUST):

| Name                       | KAUST ID | Nationality | National ID/ Iqama |
|----------------------------|----------|-------------|--------------------|
| Gabriel Eduardo Mejia Ruiz | 195517   | Colombia    | 2548125489         |

During his/her employment, he/she held the following positions(s):

| Position            | Department                          | Start_Date | End_Date   |
|---------------------|-------------------------------------|------------|------------|
| Research Specialist | Electrical and Computer Engineering | 04/06/2023 | 31/10/2023 |

This letter is issued upon the request of the employee without any legal or financial obligations towards KAUST.

For more information, feel free to contact HRhelpdesk@kaust.edu.sa.

Yours sincerely



---

Hatoon Baraqan  
HR Advisor

This certificate is generated electronically at the request of the above-mentioned employee. To verify the authenticity of this certificate, please call +966-(12)-808-2055 between 8 a.m. and 5p.m. (GMT+3) from Sunday to Thursday

صدرت هذه الشهادة عن طريق الحاسب الآلي وبناء على طلب من الموظف المذكور أعلاه. للتحقق من صحة هذه الشهادة، يرجى الاتصال بالرقم 808-2055 (012) من الساعة 8 صباحا وحتى الخامسة بعد الظهر من الأحد للخميس

<https://www.kaust.edu.sa/en>



October 22, 2023

أكتوبر 22، 2023

TO WHOM IT MAY CONCERN

إلى من يهمه الأمر

King Abdullah University of Science and Technology (KAUST) certifies that Gabriel Eduardo Mejia Ruiz, with KAUST ID number 195517, is of Colombian nationality, holder of ID/Iqama No. 2548125489 and is employed as a Research Specialist. His/her service date is June 04, 2023.

تشهد جامعة الملك عبد الله للعلوم والتقنية بأن جبريل ادواردو رويـز، رقم الموظف 195517، الجنسية ويحمل/تـحمل بطاقة أحوال/إقامة رقم 2548125489 ، يعمل/تعمل في الجامعة بوظيفة باحث أكاديمي ، وأن تاريخ ابتداء خدمته/خدمتها هو يونيو 04، 2023 .



Samer Samman  
Chief Human Resources Officer

سامر سمان  
نائب الرئيس للموارد البشرية

This certificate is generated electronically at the request of the above-mentioned employee. To verify the authenticity of this certificate, please call +966-(12)-808-2055 between 8 a.m. and 5 p.m. (GMT+3) from Sunday to Thursday

صدرت هذه الشهادة عن طريق الحاسب الآلي وبناء على طلب من الموظف المذكور أعلاه. للتحقق من صحة هذه الشهادة ، يرجى الاتصال بالرقم من +966-12-808-2055 الساعة 8 صباحا وحتى الساعة 5 بعد الظهر (توقيت غرينتش +3) خلال أيام العمل من الأحد إلى الخميس